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INFORME DE RESULTATS 

1. Introducció 

El 10 de desembre de 2024 es va celebrar el primer Fòrum de Barri a Sales, un acte que va 
reunir veïns i veïnes del barri i el personal tècnic de l’Ajuntament amb l’objectiu de participar 
els projectes que impacten el barri i recollir propostes per a la seva millora. 

El següent document presenta un resum dels continguts tractats durant la sessió i els resultats 
obtinguts de les dinàmiques participatives. 

2. Resum de la sessió 

La sessió va començar a les 18.30 hores amb la benvinguda de la Rosa Cañisá, regidora del 
Districte I, que va parlar de com és el barri amb un relat del passat al present, i va repassar les 
últimes actuacions i les posades en marxa: 

• Ampliació de voreres i espais verds per a vianants, a la carretera del Prat 

• Instal·lació de noves càmeres en punts estratègics 

• Instal·lació de nous contenidors per a la recollida d’oli 

• La futura reforma dels laterals de la carretera C-245 
 
A continuació, es van presentar els dos projectes clau per al barri: 

• El nou model de recollida de mobles, explicat pel tècnic de gestió de residus Marcos 
Poncelas, que va detallar el nou model de gestió per als voluminosos. 

 
• La millora de la seguretat pública, presentat per l’agent de policia José Cruz, amb un 

enfocament en la millora de la il·luminació dels carrers des de la perspectiva de gènere. 
 
Els i les participants es van distribuir en 6 taules per treballar els projectes en dues dinàmiques 
participatives diferents. 
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3. Resultats de les dinàmiques 

En el projecte Millora de la seguretat pública, els i les participants de les taules 1, 2 i 3 van 
treballar indicant en un mapa el recorregut que farien de dia i de nit per anar, d’una banda, del 
Casal de barri Sales a l’Ajuntament i, d’altra banda, del Casal a l’Estació de tren. Després van 
indicar els elements que tenien en compte per valorar la seguretat dels quatre recorreguts, i 
els van puntuar en una escala de l’1 al 5 (1 gens segur i 5 molt segur). 
 
Es van organitzar les tres taules de la següent manera: una mixta d’homes i dones (Taula 1) i 
dues separades per sexe, una de dones (Taula 2) i una altra d’homes (Taula 3), amb l’objectiu 
de veure si hi havia diferències de resultats entre les taules. 
 
Punts en comú: 

✓ Les tres taules tracen el mateix recorregut tant de dia com de nit des del Casal de barri a 
l’Estació de tren, en els trams que passen pels carrers de vianants i més transitats pels 
veïns i veïnes. 

✓ La puntuació majoritària per als recorreguts de dia Casal-Estació de tren i Casal-
Ajuntament és un 4. 

✓ Pel que fa als punts a millorar, coincideixen en la necessitat de millorar la il·luminació 
d’alguns carrers del barri, tant per la falta de poda d’arbres com pel poc enllumenat 
existent a determinades zones com el cas de l’avinguda Olof Palme. 

 
Punts de diferència: 

→ La Taula 1 (Mixta) puntua amb un 2 al recorregut de nit Casal-Ajuntament, i amb un 1 el 
recorregut de nit Casal-Estació tren. 

→ La Taula 2 (Dones) és la única que puntua amb un 5 els dos recorreguts de dia, i amb un 
4 els dos recorreguts de nit. 

 

 
 

 
 

Taula 1 (Mixta) Taula 2 (Dones) Taula 3 (Homes) 
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En el projecte Recollida de mobles, els i les participants de les taules 4, 5 i 6 van treballar amb 
l’objectiu d’identificar els problemes de l’actual model de recollida de voluminosos i els 
canals de difusió del nou model. 

 
→  Raons per les quals l’actual sistema de recollida no funciona correctament: 

Dipòsit de mobles en dies i hores inadequades. 
Desconeixement o desinterès general  
Excés de voluminosos acumulats al carrer. 
Perill associat a mobles desmuntats o mal col·locats a les voreres 
Mala imatge del barri degut a dipòsits inadequats. 
Desconeixement dels horaris i dies específics per part de la ciutadania. 
Informació insuficient o no comprensible per l’idioma 
Falta de difusió efectiva del servei. 
Percepció de servei ineficient al recollir mobles diàriament. 

 
✓ Idees per fer arribar a tothom el nou model de recollida:  

Informació a totes les llars en 3 idiomes, acompanyada d’una carta informativa.  
Repartir imants amb cartes informatives. 
Cartes personalitzades per aquelles persones que no surten al carrer. 
Informadors a les zones amb especials problemes. 
Visites porta a porta per informar les persones grans. 
Imants per la nevera amb informació clau (número de telèfon). 
Cartells als portals, contenidors d’escombraries, escoles i casals.  
Panells informatius municipals. 
Difusió a xarxes socials.  
Presència destacada als butlletins municipals.  
Informar els responsables de comunitats veïnals. 
Botigues de mobles com a punts d’informació. 

 

 
 
  

Taula 4 Taula 5 Taula 6 
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4. Valoracions 
 
El Fòrum de barri ha comptat amb la participació de 34 persones, majoritàriament dones, en 
una franja d’edat que va dels 55 als 75 anys, seguida de la de 35 a 54 anys, oferint així una 
diversitat d'edats i perspectives. S’han recollit un total de 33 valoracions. 
 
La percepció general de la ciutadania ha estat molt positiva, destacant l’interès i rellevància 
dels projectes tractats, així com la claredat i precisió de la informació presentada. Els i les 
assistents han valorat favorablement l’espai i les dinàmiques utilitzades, considerant 
l'experiència com a satisfactòria i molt satisfactòria. 
 
Entre les observacions i propostes de millora recollides, destaca la demanda d’incorporar un 
torn de preguntes i suggeriments per donar veu a noves propostes ciutadanes. Tot i això, 
l’esforç per millorar el barri ha estat reconegut i la majoria dels participants recomanarien 
l’assistència a l’acte. 
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Amb aquesta primera reunió queda constituït el Fòrum de barri Sales, amb un total 
de 34 membres. Aquest espai es tornarà a convocar de nou per a fer retorn dels 
projectes presentats i/o per a abordar altres temes rellevant per al barri.  
 
Si tens noves propostes de noves persones, veïns i veïnes del barri que s’hi vulguin 
sumar, si vols suggerir temes a tractar, o bé vols que et traiem del llistat de 
comunicacions, si us plau, envia’ns un correu a participacio@viladecans.cat 
indicant el nom del fòrum de barri i el motiu de la petició. 
 
Moltes gràcies a tots i totes! 

mailto:participacio@viladecans.cat

